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PROTOKÓŁ nr XII/2019 
z XII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie 

odbytej w dniu 17 czerwca 2019 r. o godz. 19.30 
  
           z XII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytej w 17 czerwca 2019. 
o godz. 19.30 w Sali Nr 20 Urzędu Miejskiego w Rogoźnie.\ 
 
Sesja zwołana została w trybie nadzwyczajnym przez Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Rogoźnie p. Macieja Kutkę, na wniosek Burmistrza Rogoźna Romana 
Szuberskiego. 
 
I. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
Zebranych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Maciej Kutka, który 
trzykrotnym uderzeniem Laską Przewodniczącego, otworzył Sesję i przewodniczył jej 
obradom. Po powitaniu Pań i Panów Radnych, Pana Burmistrza, Pani Skarbnik 
przystąpiono do realizacji porządku obrad.  Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził 
na podstawie listy obecności, że na 15 radnych w Sesji bierze udział 15 radnych. Rada 
jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych z 
sesji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
II Proponowany porządek obrad: 

1.   Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.   Przyjęcie porządku obrad. 
3.   Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie: 
a) Zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019, 
b) Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2037, 

4.   Wolne głosy i wnioski. 
5.   Zakończenie. 
 
Porządek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 Rozpatrzenie i przyjęcie uchwały w sprawie: 
a) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 2019, 
DOCHODY  
1. W dziale 801 – Oświata i wychowanie  zwiększa się dochody o kwotę 8.510,41 zł  
Wprowadzono dochody z tytułu zwrotu dotacji przez  Partnera Projekt HUB – 
rozliczenie końcowe projektu pn. „Powiedz mi, a zapomnę. Pozwól mi zrobić, a 
zrozumiem"- nowe kompetencje uczniów i nauczycieli w Gminie Rogoźno realizowany 
w latach 2017-2019. 
Ogółem dochody zwiększono o kwotę 8.510,41 zł 
 
WYDATKI  
1. W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo zwiększa się wydatki o kwotę 500.000,00 zł  
W związku z wniesieniem wkładu pieniężnego do spółki prawa handlowego 
AQUABELLIS (spółka ze 100% udziałem gminy) w celu sfinansowania części wkładu 
własnego przy realizacji operacji dofinansowanych ze środków unijnych „Przebudowa 
stacji uzdatniania wody w miejscowościach Gościejewo i Słomowo wraz z przebudową 
odcinków wodociągu w miejscowości Tarnowo oraz przebudowa istniejącej 
oczyszczalni ścieków w miejscowości Parkowo na zbiornik bezodpływowy wraz z 
przebudową odcinka sieci kanalizacji sanitarnej”. 
2. W dziale 600 – Transport i łączność zwiększa się wydatki o kwotę  240.000,00 zł 
z przeznaczeniem na: 
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 bieżące utrzymanie dróg (+) 200.000,00, w tym na utwardzenie terenu za 
Urzędem Miejskim (+) 100.000,00 zł 
 wykonanie dokumentacji budowy drogi nr 272538P w Garbatce na odcinku ok. 
1600 mb. od drogi nr 2027P (+) 30.000,00 zł; wykonanie dokumentacji budowy 
chodnika przy drodze nr 273520P od drogi nr 272251P do sali wiejskiej w Gościejewie 
(+) 4.000,00 zł oraz zakup i montaż progu zwalniającego na ul. Seminarialnej w 
Rogoźnie (+) 6.000,00 zł.  
3. W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa zwiększa się wydatki o kwotę 
10.000,00 zł z przeznaczeniem na : 
 wykonanie ekspertyzy bezpieczeństwa pożarniczego budynku przy ul. Kościuszki 
41 w Rogoźnie (+) 10.000,00 zł. 
4. W dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa zwiększa 
się wydatki o kwotę  10.000,00 zł z przeznaczeniem na docieplenie i malowanie 
budynku OSP w Gościejewie (+) 10.000,00 zł. 
5. W dziale 801 – Oświata i wychowanie zwiększa się wydatki o kwotę 8.510,41 zł  
dokonano zmian między rozdziałami (+/-) 431.157,00 zł. Zmiany wynikają z 
konieczności zaplanowania w poszczególnych jednostkach, środków przeznaczonych  
na specjalną organizację nauki dla uczniów o specjalnych potrzebach edukacyjnych 
oraz zwiększono wydatki o kwotę 8.510,41 zł w projekcie pn. „Powiedz mi, a zapomnę. 
Pozwól mi zrobić, a zrozumiem"- nowe kompetencje uczniów i nauczycieli w Gminie 
Rogoźno realizowany w latach 2017-2019 - rozliczenie końcowe projektu. 
6. W dziale 852 – Pomoc społeczna dokonał zmian między paragrafami  o kwotę 
(+/-)  1.254,30 zł. 
7. W dziale 855 – Rodzina dokonano zmian między paragrafami na kwotę (+/-) 
62.439,14 zł w tym na  
 zadania własne w rozdziale 85504 na kwotę (+/-) 449,14 zł; 
 zadania zlecone w rozdziale 85501 na kwotę (+/-) 61.990,00 zł. 
8. W dziale 900 – Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska zwiększa się 
wydatki o kwotę 3.031,44 zł z przeznaczeniem na: 
 zakup i montaż 8 czujników smogu (SP na 3 ul. Kościuszki, SP nr 2 ul. Mało 
Poznańska, SP w Gościejewie, SP w Tarnowie, SP w Budziszewku, SP w Pruścach i 
SP w Parkowie); (+) 6.000,00 zł; 
 oświetlenie terenu przy świetlicy wiejskiej w Studzieńcu poprzez zakup i montaż 
słupa energetycznego wraz z dwoma punktami świetlnymi (+) 10.000,00 zł; 
 zmniejszenie wydatków  w rozdziale 90004 paragraf 4210 o kwotę (-) 13.468,56 
zł zwiększając jednocześnie paragraf 4300 (+) 500,00 w związku z wnioskiem 
zmieniającym przedsięwzięcia do realizacji w 2019 roku w ramach funduszu sołeckiego 
przypadającego sołectwu Boguniewo. 
9. W dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zwiększa się wydatki o 
kwotę 99.968,56 zł z przeznaczeniem na : 
 przebudowę placu przy sali wiejskiej w Studzieńcu poprzez położenie kostki 
brukowej na pow. ok. 165 m2  (+) 30.000,00 zł; 
 zakup i montaż bramy wjazdowej, furtki oraz ogrodzenia przed salą wiejską w 
Studzieńcu, razem ok. 27 mb. (+) 35.000,00 zł; 
 zwiększenie dotacji podmiotowej dla Muzeum na opracowanie publikacji 
Motorowodne Rogoźno 1991-2000” (+)6.000,00 zł; 
 dotację celową z JST – dofinansowanie wyjazdu chóru Przemysława II 
działającego przy Stowarzyszeniu Przyjaciół i Absolwentów Liceum 
Ogólnokształcącego w Rogoźnie do Francji (+) 10.000,00 zł; 
 zmianę środków dotyczących realizacji przedsięwzięć funduszu sołeckiego 
Boguniewo paragraf 4210 (+) 11.200,00 zł (+11.700,- (-)500,-) oraz paragraf 4300 (+) 
1.768,56 zł (-234,44,- +2.000,-); 
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 wymianę szamba przy sali wiejskiej  Nienawiszcz (+) 6.000,00 zł. 
10. W dziale 926 – Kultura fizyczna zwiększa się wydatki  
o kwotę 61.000,00 zł z przeznaczeniem na : 
 zakup i montaż trzech piłkochwytów  jeden na boisku w Karolewie i dwa na 
boisku w Gościejewie)  (+) 26.000,00 zł; 
 zwiększenie dotacji  na zadania zlecone organizacjom pożytku publicznego (+) 
35.000,00 zł w zakresie piłki nożnej dla drużyn seniorów przy RKS Wełna. 
Ogółem wydatki zwiększono o kwotę  932.510,41 zł 
 
Dokonano zmian w nw. załącznikach: 
nr 1 „ Zmiany w planie dochodów Gminy Rogoźno na 2019 rok zwiększono 
dochody o kwotę 8.510,41 zł  
nr 2 „ Zmiany w planie wydatków Gminy Rogoźno na 2019 rok zwiększono wydatki 
o kwotę 932.510,41 zł  
nr 3 „ Plan Przychodów i Rozchodów związanych z finansowaniem Deficytu i 
rozdysponowaniem nadwyżki budżetowej w 2019 roku zmiana dotyczy zwiększenia 
zaangażowania wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust 2 pkt 6 ustawy o 
kwotę 924.000 zł, 
nr 4 „ Wykaz wydatków majątkowych Gminy ujętych w Planie Finansowym na 
2019 rok’ zmiana dotyczy wniesienia wkładu pieniężnego do Sp. Z o.o. AQUABELLIS, 
wykonania dokumentacji budowy drogi i chodnika ( Garbatka, Gościejewo), oświetlenia 
terenu oraz zakupu bramy wjazdowej , furtki i  ogrodzenia oraz przebudowy placu w m. 
Studzieniec, zakup i montaż piłko chwytów (Karolewo i Gościejewo). Ogółem wydatki 
majątkowe zwiększono o kwotę 641.000 zł. 
nr 5 „Plan dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu 
administracji rządowej i innych zadań zleconych gminie ustawami na 2019 rok – 
zmiana wydatków dotyczy wniosku Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
na kwotę +/- 61.990 zł. 
nr 6 „ Zestawienie Planowanych Kwot Dotacji w 2019 roku dotacja podmiotowa 
Muzeum oraz dotacje celowe  dofinansowanie zadań zleconych organizacjom 
prowadzącym działalność pożytku publicznego, 
nr 7 „ Plan Przychodów i Kosztów Zakładu Budżetowego Gminy Rogoźno na 2019 
rok Centrum Integracji Społecznej dokonało zmian w planie przychodów i kosztów 
zmniejszając o kwotę (-) 325.000,00 zł 
Nr 8 „Przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego na 2019 rok - Sołectwo 
Boguniewo zmiany przedsięwzięć  w ramach własnego funduszu na kwotę +/- 14.200 
zł. 
Tabela nr 1 do załącznika nr 8 „Wydatki na przedsięwzięcia w ramach funduszu 
sołeckiego w 2019 roku” dokonano zmiany wartości przedsięwzięć  wsi Boguniewo. 
 
Radny Wojciechowski zapytał, jaka będzie kwota wolnych środków po zaangażowaniu 
kwoty 932 tys zł? Pani skarbnik poinformowała, że będzie to kwota 1 mln 006 tys zł. 
Pan radny Janus zwrócił uwagę na drobne błędy, które występują w uchwale m.in. na nr 
drogi w Gościejewie zamiast 272251P powinno być 272514P oraz na adresy  budynków 
SP3 przy ul. Seminarialnej i ul. Kościuszki -przy zakupie czujników smogu. 
Pan Paweł Wojciechowski zapytał, jaki jest stopień zaawansowania prac jeżeli chodzi o 
most na rzece Rudce, Pl. Powstańców – monitoring? 
Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o zadania, które mają zostać wprowadzone, to 
jest to „szatnia na medal”, OSA.  Zostanie ponad 1 mln zł i do tego należy dodać kolejny 
milion z mieszkań socjalnych, jeżeli jeszcze przejdą wnioski z ulic Długiej i 
Seminarialnej to będzie to trzeba robić w cyklu 2-letnim. 
Pan radny powtórzył, co z mostem na Rudce? Pan kierownik Andrzejczak uściślił, że 
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wystąpiono o projekt techniczny i o pozwolenie wodnoprawne. 
Radny Henryk Janus zapytał, jak będzie wyglądała organizacja drużyny „Wełna”? Pan 
Szuberski wyjaśnił, że będzie otworzone subkonto do konta drużyny i tam będą 
wpływały pieniądze dla seniorów, które będzie rozliczał prezes wraz z przedstawicielem 
drużyny seniorów – nie będzie innej nazwy, żeby nie pokazywać wewnętrznych 
utarczek w klubie. Pan radny Chudzicki dodał, że gmina daje pieniądze na klub, a 
młodzież odchodzi do innych klubów, a seniorska piłka dawno powinna zostać 
przywrócona. Burmistrz powiedział, że drużyna seniorów, która obecnie liczy ok 25 
zawodników jest w stanie się utrzymać. 
 
Głosowano w sprawie: zmian w budżecie gminy Rogoźno na 2019 rok, 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman 
Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2037, pani skarbnik 
powiedziała, że są analogiczne do zmian w budżecie. 
Głosowano w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-
2037 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) Zbigniew Tomasz Chudzicki, Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman 
Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, 
Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz 
Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 
 
Ad. 4 Wolne głosy i wnioski. 
Pan burmistrz Roman Szuberski podziękował za przyjęcie zmian w budżecie, za 
przeznaczenie środków dla spółki Aquabellis by dostawy wody nie były zakłócone. 
Pan prezes Witold Goszczyński również podziękował radnym i dodał, że podjęta 
uchwała będzie owocowała dalszymi inwestycjami. 
Pan radny Zbigniew Chudzicki powiedział, że na jednej z ostatnich sesji złożył 
zapytanie w sprawie dowozów i z odpowiedzi dowiedział się, że na firmę nałożono kary 
i zapytał jakie to są kary i za co? Pan Szuberski wskazał, że kary są m.in. za miejsca 
stojące w autokarach. Pani Tomaszewska dodała, że jest możliwość wyłączenia tej 
firmy w kolejnych przetargach. 
Pan radny Janus poinformował, że przesłuchał posiedzenie ostatniej KSSOiK i pomysł 
pani kierownik Tomaszewskiej by zatrudnić osobę do sprzątania Parku Niepodległości 
kosztem inwestycji w Gościejewie jest żałosny. Burmistrz wyjaśnił, że w tym rejonie 
zostanie zwiększona ilość patroli i kontroli, ponieważ ilość śmieci jest zatrważająca. 
Pani Renata Tomaszewska dodała, że w gminie największym problemem są alkoholicy 
i pijacy. Pan Henryk Janus odpowiedział, że w gminie jest problem z ludźmi 
normalnymi, którzy podają tak niedorzeczne pomysły. 
 
Ad. 5 Zakończenie. 
Posiedzenie sesji zakończył wiceprzewodniczący trzykrotnym uderzeniem laski o godz. 
20:30, protokołowała Anna Mazur. 
 


